
 

Ghada K. A. Ibrahim 

 

COO, Co-Founder, and Head of the Consultancy department at ESAL IRAQ (January 2024-Present). 
Professor in Business Administration / Life and Soft Skills Trainer 
Lebanese Univesity, 2024. 
Tutor: Research Methodology, Statistics 3, Financial Math, Statistics I. 
 
 Profile 
A dedicated, detailed, and capable research fellow with four years of experience in graduate and 
undergraduate levels of business science research and teaching, with related expertise in Research 
Methodology and methods. A confident conference presenter and teacher in online and offline classes, 
able to explain complex information at all levels. 
Education 
Ph.D. in Management Science- IAE Caen, Normandy University, France, 2018. 
Selection for the semifinal for Flaubert Foundation Thesis Prix. 
3rd year French Literature and Language, Lebanese University, 3rd Branch, Tripoli (Double Major). 
Master II Research in Management Science,  
Lebanese University, 2012 (Major of the promotion). 
Master I in Management Science, Specialization in Marketing, Lebanese University, 2011 (Major of the 
promotion). 

 
 حتى الآن(.  2024)يناير  ESAL IRAQمدير العمليات والمؤسس المشارك ورئيس قسم الاستشارات في 

 
 ،  أستاذ في إدارة الأعمال / مدرب في المهارات الحياتية والمهارات الشخصية

 . 2024الجامعة اللبنانية، 

 . 1، الرياضيات المالية، الإحصاء  3منهجية البحث، الإحصاء  
 

 الملف الشخصي 
زميل بحثي مخلص ومفصل وقادر يتمتع بخبرة أربع سنوات في مستويات الدراسات العليا والجامعية في البحث والتدريس في علوم  

الأعمال، مع خبرة ذات صلة في منهجية البحث والأساليب. مقدم مؤتمرات واثق ومعلم في الفصول الدراسية عبر الإنترنت وخارجها،  
 عقدة على جميع المستويات. قادر على شرح المعلومات الم

 
 التعليم 

 . 2018، جامعة نورماندي، فرنسا،  IAE Caen - دكتوراه في علوم الإدارة 

 تم اختياره لنصف النهائي لجائزة أطروحة مؤسسة فلوبير. 
 السنة الثالثة الأدب واللغة الفرنسية، الجامعة اللبنانية، الفرع الثالث، طرابلس )تخصص مزدوج(. 

 )تخصص الترقية(.   2012علوم الإدارة، الجامعة اللبنانية، ماجستير بحثي في 

 )تخصص الترقية(.  2011علوم الإدارة، تخصص تسويق، الجامعة اللبنانية، ماجستير بحثي في 

Email : ghadaibrahim100@gmail.com  
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